

Title (en)
Ski.

Title (de)
Ski.

Title (fr)
Ski.

Publication
EP 0383104 A2 19900822 (DE)

Application
EP 90101979 A 19900201

Priority
AT 33189 A 19890215

Abstract (en)

The invention relates to a ski with a ski binding which consists of a front jaw and a heel-holder which is coupled to the latter via a connection member. The front jaw and the heel-holder are fixed in each case on a slide of U-shaped cross-section, to the free limb ends of which inwardly projecting flanges are attached, which are mounted in a guide rail which is fixed to the ski. In order to be able to fix the ski binding to the ski without using screws, provision is made for each side part (1a) of the ski (1) to have a recess (1c) which is longer than the length of each of the two slides (6a, 6b), and for a groove (1b) to be recessed in each side part (1a), in which groove the flanges (6e, 6f) of the front jaw (3) and the heel-holder (4) are guided. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf einen Ski mit einer Skibindung, welche aus einem Vorderbacken und aus einem mit diesem über ein Verbindungsglied gekoppelten Fersenhalter besteht. Vorderbacken und Fersenhalter sind auf je einem im Querschnitt U-förmigen Schlitten befestigt, an dessen freien Schenkelenden nach innen ragende Flansche angesetzt sind, die in einer skifesten Führungsschiene gelagert sind. Um die Skibindung ohne Verwendung von Schrauben am Ski festlegen zu können, sieht die Erfindung vor, daß jede Wange (1a) des Ski(1) eine Ausnehmung (1c) aufweist, welche länger als die Länge jedes der beiden Schlitten (6a, 6b) ist, und daß in jeder Wange (1a) eine Nut (1b) ausgespart ist, in der die Flansche (6e, 6f) von Vorderbacken (3) und Fersenhalter (4) geführt sind.

IPC 1-7
A63C 9/00

IPC 8 full level
A63C 9/00 (2012.01)

CPC (source: EP US)
A63C 9/00 (2013.01 - EP US)

Cited by

US6641162B2; EP1600196A1; EP1611927A1; EP0938916A3; AT500307A1; AT500307B1; AT408725B; FR2686027A1; FR2673847A1; EP2204223A1; EP1797931A1; FR2894836A1; DE10223547A1; DE10223547B4; EP0612545A3; US7290784B2; EP1366785A1; US6471235B1; US7661695B2; EP1199090A2; EP1839712A1; FR2894835A1; WO2014209130A1; EP1279421A1; FR2827787A1; US7967324B2; EP1550487A1; EP1446202B2

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0383104 A2 19900822; EP 0383104 A3 19910327; EP 0383104 B1 19931110; AT 391817 B 19901210; AT A33189 A 19900615;
DE 59003383 D1 19931216

DOCDB simple family (application)
EP 90101979 A 19900201; AT 33189 A 19890215; DE 59003383 T 19900201